
Den 8. december 2017 

Referent: 

Tina Lykke Hansen 

 

 

Dialogmøde torsdag den 12. oktober 2017 mellem 

Boligselskabet Rosenvænget og Egedal Kommune 

Deltagere: Fra Boligselskabet Rosenvænget v/Domea: 

Kundechef Kim Brokmann, Servicecenter Frederikssund 

Formand Kim Randrup, for Boligselskabet Rosenvænget 

 

Fra Egedal Kommune: 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

 

Kommunens rådgiver: 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

Der er kommet styr på driften, efter de 2 afdelinger er lagt sammen.  

 

Afdelingen har stadig et socialt velfungerende beboerdemokrati, dog 

stadig med enkelte problemer. Bestyrelsen er en ung bestyrelse. 

Den høje fraflytnings procent skyldes bl.a., at det er en ny afdeling med 

kort ventetid og høj husleje. 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Der er et mål om, at der skal stå kr. 35.000 pr. bolig om 10 år. 

De har stadig en langsigtet plan om at investere, hvor det giver fornuft, 

tænke grønt og fastholde det. 

 

3. Indkomne spørgsmål 

Der er ikke indsendt spørgsmål til Egedal Kommune. 

 

4. Evt. 

Der har været en del problemer med byggeriet på Rådhuslunden i 

Smørum. Efter planen er der indflytning den 1/12 og den 15/12 2017. 


